

Produit/Product : Geurolie voor cosmetica / zeep / melts - Aardbei
Fragrance oil for cosmetics / soaps / melts - Strawberry
Parfum voor kaarsen - Aardbei
Fragrance oil for candles - Strawberry
Geur voor lipbalsem - Aardbei
Fragrance for lip balm - Strawberry

Produit/Product code: SQO22-100 - GOB514

20/11/2023

CERTIFICAT I.F.R.A. - 51eme Amendement / I.F.R.A. CERTIFICATE - 51th

Nous certifions que, dans la mesure de nos connaissances, le produit référencé ci-dessus satisfait aux standard du code of practice de l' INTERNATIONAL FRAGRANCE ASSOCIATION (IFRA, 51 ème Amendement du 30 Juin 2023) à condition d'être utilisé dans les catégories suivantes au maximum de concentration (%) comme indiqué ci-dessous :

We certify that the above product, according with our knowledge, is in compliance with the Standards of the INTERNATIONAL FRAGRANCE ASSOCIATION (IFRA), 51st Amendment to the IFRA Code of Practice (published the 30th of June, 2023), provided it is used in the following class(es) at a maximum concentration level of:

Concentrations par Catégories pour le N° CAS / Level by IFRA Class C.A.S. Number :

Catégories IFRA / IFRA Classes Concentration maxi. (%)* / Level of Use (%)

- 01 -	10.9472%
- 02 -	3.1846%
- 03 -	9.952%
- 04 -	59.7122%
- 5A -	14.928%
- 5B -	14.928%
- 5C -	14.928%
- 5D -	5.0755%
- 06 -	34.8321%
- 7A -	19.9041%
- 7B -	19.9041%
- 08 -	5.0755%
- 09 -	100%
- 10A -	100%
- 10B -	100%
- 11A -	5.0755%
- 11B -	5.0755%
- 12 -	100%

**Actual use level or maximum use level*

Certains constituants de ce produit peuvent être impactés par le code IFRA.

Substance(s) soumise(s) à restriction / *Information about presence and concentration of IFRA restricted materials :*

Citral.....	5392-40-5.	1,0048 %.
Citronellal.....	106-23-0..	0,1000 %.
Geraniol.....	106-24-1..	0,0241 %.
Citronellol.....	106-22-9..	0,0241 %.
p-Mentha-1,8-dien-7-al (perilla aldehyde).....	2111-75-3.	0,0096 %.
Eugenol.....	97-53-0...	0,0048 %.
Carvone.....	99-49-0...	0,0048 %.
Toluene.....	108-88-3..	<trace>....
Benzene.....	71-43-2...	<trace>....

Pour toutes autres catégories d'utilisation ou utilisation à un niveau de concentration supérieur, une nouvelle évaluation est nécessaire ; merci de nous contacter.

For other kinds of application or use at higher concentration levels, a new evaluated; please contact us.

Les recommandations IFRA concernant les restrictions d'utilisation sont basées sur des évaluations de sécurité effectuées par le comité d'experts du RESEARCH INSTITUTE FOR FRAGRANCE MATERIALS (RIFM).

Le client est responsable de s'assurer de la sécurité définitive du produit final (contenant cet ingrédient) qui doit être vérifié par ses propres moyens.

20/11/2023

CERTIFICAT I.F.R.A. - 51eme Amendement / I.F.R.A. CERTIFICATE - 51th

The IFRA Standards regarding use restriction are based on safety assessments by the Panel of Experts of the RESEARCH INSTITUTE FOR FRAGRANCE MATERIALS (RIFM).

It is the ultimate responsibility of the customer to ensure the safety of the final product(containing this fragrance) by further testing if needed.

2/2

The attached information is considered to be correct at the time the client received this information. Please be aware that detail can change and we encourage clients to update their records with SoapQueen regularly. The information is not and should not be considered a guarantee or warranty, or a part of our contractual or other legal obligations. It is the responsibility of the client to ensure the safety of the final product containing this ingredient. Please carry out additional testing if necessary.